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Nr Ärenden Beslut/Åtgärd 

44 Fastställande av 
föredragningslistan 

Fastställs 

45 Föregående 

sammanträdesprotokoll 
 

Föregående protokoll läggs till handlingarna.  

 Stående punkter  

A Rapport från Studiesociala 

samverkansgruppen samt 

övriga studentrelaterade 

arbetsmiljöfrågor 

Emanuel Lindberg informerar att: 

-Mottagningsutbildningen för våren 2023 är genomförd och 

har gått bra. 

 

-Disciplinnämnden på Umeå studentkår sammanträder för 

första gången den 15 december. Syftet med nämnden är att 

kårens arrangemang ska vara trygga. 

 

-Umeå studentkår har haft en intern utbildning där Hamo, 

Anita Pettersson-Strömbäck var inbjuden och berättade om 

hennes arbete som Hamo.  

 

-Kåren har funderingar kring arbetsmiljöansvaret för 

lärarutbildningen samt polisutbildningen. Exempelvis får 

polisstudenter teckna medlemskap i Umeå studentkår men 

de företräder inte dem vid exempelvis arbetsmiljöronder. 

Jeanette tar med sig frågan och försöker reda i detta. 

 

Tove Berglund informerar att de samarbetar med 

Studenthälsan för att ta fram en handlingsplan kring bl.a. 

trakasserier. Handlingsplanen ska vara ett stöd till de 

studenter som arbetar med mottagning. 

  

Hamo lyfter att de önskar att kårerna signalerar till dem om 

de får in många ärenden från en och samma institution.  

 

Hans Wiklund informerar att Sveriges förenade studentkårer 

(SFS) håller på att ta fram en handbok för 

studerandearbetsmiljöombud. 

B Planering och bevakning av 

användning av ämnen som 

kan föranleda ohälsa eller  

olycksfall samt brand 

Arbetsmiljösamordnare på Lokalförsörjningsenheten, Marie 

Gunnarsson informerar (via e-post): 

-Det kommer att genomföras öppna utbildningar i första 

hjälpen under våren 2023 

 

-Strålskyddsexpert, Pia Grahn, kommer att ha ett 

uppsamlingstillfälle för de som missat 
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strålskyddsutbildningen som genomfördes i höst.  

 

-Presentation av statistiken för arbetsskador och tillbud 

kommer att ske i februari.  

 

-Arbetet med IA-systemet går framåt och kommer att sättas i 

skarpt läge i början av 2023.  

 

-Under senare delen Q1 kommer Lokalförsörjningsenheten 

att arbeta fram som en ram över vad som bör ingå i en 

laboratoriesäkerhetsutbildning.  

C Upplysning och utbildning 

rörande arbetsmiljön 

Jeanette Lövqvist informerar: 
-Personalenheten har tillsammans med Hamo genomfört en 
nätverksträff för AMO.  
 
-Två upphandlingar ska genomföras under 2023, 

upphandling av företagshälsovård och upphandling av ny 
leverantör av medarbetarundersökning. 
 
-Det centrala avtalet med Pausit AB kommer att sägas upp. 
Pausprogrammet upphandlades centralt med anledning av 
att flertalet av Umu:s medarbetare arbetade hemifrån under 
pandemin. Nuvarande avtal sträcker sig till och med 230331. 

Beslutet om att säga upp avtalet ska kommuniceras till chefer 
och medarbetare. 
 
-Rapporten med förslag på ny organisation för arbetsmiljö 
och lika villkor ska vara klar den 31 december. Rapporten 
kommer att presenteras för alla studenter och medarbetare 

den 2 februari 2023, kl. 13-14 på svenska och 15-16 på 
engelska i Vardagsrummet, Humanisthuset. 

 

Lars Nordlander informerar att upphandlingen av en ny 

resebyrå är klar. Nytt är att det finns en funktion som gör att 

vi kan ha koll på vilket land personer befinner sig i och 

medarbetaren kan få meddelande om det händer något i 

landet där denne befinner sig. 

D Information från 

verksamheten 
Hans informerar att med anledning av ett ökat antal 

incidenter på campus har universitet infört dagväktare. Syftet 

med dagväktarna är att öka tryggheten och ska ses som ett 

stöd för medarbetare och studenter som vistas på campus.  

Informationen har gått ut till chefer och anställda men 

behöver även nå ut till studenterna. Hans kontaktar 

Kommunikationsenheten. 

 

Hamo har haft kontakt med prefekter som upplever att 

företagshälsovårdens tjänster inom grupp och organisation 

inte fungerar och att det inte kommer ut något resultat av 
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arbetet. Jeanette tar med sig denna synpunkt till kommande 

upphandling. 

 

Hamo påminner arbetsgivaren om att de har behov av en 

skyddad filyta. Lars tar med sig frågan. 

 

Hamo lyfter att svårigheterna att anställa kvalificerade HR- 

och ekonomi-samordnare påverkar chefernas arbetssituation 

och arbetsmiljö. 

 Nya ärenden  

46 Uppföljning 

doktorandutbildningen,  

 

Ester Roos informerar om resultatet från avgångsenkät för 

utbildning på forskarnivå på Umeå universitet 2020-2021.   

 

Sammantaget kan konstateras att situationen för 

doktoranderna har förändrats marginellt mot det positiva 

hållet, trots en pandemi. Fler doktorander är nöjda med 

kurser, handledning och anser att kraven är rimliga och att 

de främjar utbildningen. 

47 Ny handläggningsordning 

för stöd till studenter med 

funktionsnedsättning,  

Karina Arvidsson informerar om den reviderade 

handläggningsordningen. De huvudsakliga förändringarna är 

att ansvarsfördelningen har tydliggjorts och följer rektors 

beslut- och delegationsordning och att beslut om avslag ska 

vara skriftligt och är överklagningsbart. 

 

Hamo, skickar några synpunkter skriftligen till Karina. 

48 Uppföljning 

universitetsgemensam 

Handlingsplan för 

systematiskt arbetsmiljö-

arbete och aktiva åtgärder 

2022 

Uppföljning av handlingsplanen påbörjades men blev inte 

klar. Punkten skjuts till nästa AMK-möte. 

49 Rehabilitering och 

arbetsanpassning-

uppföljning av 

sjukfrånvarostatistik 

 

 

Punkten bordläggs, tas upp på nästa AMK-möte. 

 Övriga frågor  
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Närvarande: 

 

För Umeå universitet 

Hans Wiklund, ordförande 

Lars Nordlander, vice ordförande 

Jeanette Lövqvist, sekreterare 

  

 

För Arbetstagarorganisationerna 

Christina Boström, Saco-S  

Majken Berglin, Seko 

Yvonne Jonsson, OFR/S 

 

Hamo 

Anita Pettersson-Strömbäck 

Linda Johansson 

Stefan Fleig 

Jenny Pettersson Bergström 

 

 

Studentrepresentanter 

Emanuel Lindberg, Umeå Studentkår (US) 

Tove Berglund, Umeå naturvetar- och 

teknologkår (Ntk) 

 

 

  
Vid protokollet 
 
 
 
Jeanette Lövqvist 

  

 
 
 

  

Justeras 
 
 

 
Hans Wiklund 
 

  

   
 

Justeras 
 

 

Justeras  
 

 

Justeras 

 
För Saco-S 

 

För OFR/S 
 
Seko 

 

50 Risk och 

konsekvensanalyser på 

central nivå 
 

Punkten bordläggs, tas upp på nästa AMK-möte 

51 Hybrida arbetsplatser Yvonne Jonsson informerar att Karolinska Institutet (KI) har 

presenterat en rapport om hybridarbetsplatsen. Yvonne 

anser att Umu borde ta lärdom av rapporten och att det bör 

ske en fortsatt diskussion om möjligheten att arbeta 

hemifrån. 

 


